
Aan het College van B&W van de gemeente Diemen. 

Diemen, 6-2-2024. 

Betreft: Schriftelijke vragen verhoging parkeertarieven Diemen Centrum 

Geachte College, 

Naar aanleiding van de verhoging van de parkeertarieven in de parkeergarage 
Diemerplein heeft de Gemeenteraad op 9 november 2023 een motie aangenomen 
die uitspreekt dat “ het onwenselijk is om gevolg te geven aan de bepaling uit het 
contract dat de tarieven voor betaald parkeren op straat 20% hoger moeten zijn dan 
in de parkeergarage “ ( motie 16).   

In het laatste overzicht van de voortgang moties dat bij de stukken voor de raad van 
25 januari  was gevoegd is nog geen voortgang ten aanzien van deze motie te zien. 
Hierover hebben wij de volgende vragen: 

1. Op 15-1-2024 publiceerde de Diemerkrant het navolgende bericht: 

 De parkeertarieven rond winkelcentrum Diemerplein in het centrum van Diemen gaan dit jaar 
niet omhoog. Dat heeft de gemeente aan de eigenaar van het winkelcentrum, MHM Onroerend 
Goed in Woerden, laten weten. Die onderneming heeft de tarieven voor de parkeergarage onder 
het Diemer winkelcentrum in oktober fors verhoogd en in enkele gevallen bijna verdubbeld. Zo 
kost bijvoorbeeld net een half uur parkeren daar nu 1,80 euro. De eigenaar heeft die verhoging 
niet vooraf besproken met de gemeente, zoals wel is afgesproken. In het contract met de 
gemeente staat dat de parkeertarieven in de directe omgeving van Diemerplein altijd minstens 20 
procent hoger zijn dan in de parkeergarage. Dat zou betekenen dat ook parkeren in het centrum 
dus fors duurder zou moeten worden maar daar gaat de gemeente niet in mee. ‘’De 
gemeentelijke parkeertarieven worden in 2024 niet verhoogd,’’ aldus een woordvoerster. 

2. Is dit bericht correct? Zo ja, dan hebben wij de volgende vragen hierover: 

3. Hoe kan het dat de media hierover zijn geïnformeerd en de gemeenteraad niet? 

4. Hoe kan het dat op 25  januari de motie en toezeggingenlijst niet up-to-date was 
ten aanzien van motie 16? 

5. Op welke juridische basis is het College tot deze beslissing is gekomen? 

6. Bent u bereid de Raad (al dan niet vertrouwelijk) inzage te geven in het contract 
met/over de parkeergarage? 

Indien het antwoord op vraag 2 nee is: 

7. Hoe is Diemerkrant volgens u tot dit bericht gekomen? 

8. Hoe staat het met de voortgang van motie 16? 

9. Door zich niet aan een contractuele bepaling te houden, loopt de gemeente 
Diemen in casu een risico. Herkent en erkent u dit? Zo ja, hoe schat u dat risico in en 



wat wordt er aan gedaan om dit risico te minimaliseren? Zo, nee, hoe benoemt u de 
huidige situatie? 

Wij zien uit naar de beantwoording. 

Vriendelijke groet, 

De fractie van de Diemens VVD, 

Koen van Dijk, 

Bert Timmer. 
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